
    W związku ze zbliżającym się Dniem Edukacji Narodowej uczennice kl. VI „c”: Amelia 
Bechta, Zuzanna Fiedosiuk, Julia Skrzyńska oraz Aleksandra Zjawińska przeprowadziły krótki 
wywiad z Panią Dyrektor – Katarzyną Sierpotowską. Zapraszamy do lektury. 

 

- Dzień dobry!  

- Dzień dobry! 

- Dlaczego wybrała Pani zawód nauczyciela wychowania 
fizycznego? 

- Gdy chodziłam do szkoły, wiedziałam, że  będę nauczycielem matematyki.                                       
Jednak po ukończeniu nauki w liceum wybrałam Akademię Wychowania Fizycznego.  Potem 
zostałam nauczycielem wychowania fizycznego. 

- Których przedmiotów uczyła się Pani najchętniej? 

- Zdecydowanie matematyki i fizyki. 

-  A których przedmiotów Pani nie lubiła? 

- Nigdy nie lubiłam obowiązkowego języka rosyjskiego. Jednak nie dlatego, że miałam złych 
nauczycieli ( byli bardzo dobrzy), tylko po prostu sprawiało mi to trudność. 

- Czy uprawiała Pani kiedyś jakąś dyscyplinę sportową ? 

- Kiedy chodziłam do szkoły, brałam udział w różnych zawodach sportowych. Przez 8 lat 
grałam w piłkę ręczną. 

- Którego z polskich sportowców ceni Pani najbardziej i dlaczego? 

- Generalnie szanuję wszystkich sportowców, którzy osiągają wysokie wyniki, ponieważ cenię 
ich pracę i wysiłek. 

- Czy polubiła Pani uczniów naszej szkoły? 

- Gdy weszłam do szkoły i zobaczyłam radosne, rozkrzyczane dzieci, pomyślałam, że 
wszystkie dzieci są moje. Czasem powtarzam, że mam ich prawie tysiąc. 

- Jak Pani sądzi, w jaki sposób zachęcać dziś dzieci do uprawiania sportu? 

- Myślę, że przede wszystkim działając przykładem. Zależy mi na tym, by dzieci zrozumiały, że 
ruch dobrze wpływa na zdrowie. 

- Dziękujemy za rozmowę. 

-  Ja również dziękuję. 


